
 

 

Aan: College van Burgemeester en Wethouders  

 

Art 36: Waar kan ik straks mijn auto nog parkeren? 

 

Hoorn, 20 december 2022 

 

Vorige week hebben een aantal partijen waaronder de Woningcorporatie Intermaris, 

Bouwfonds  en de gemeente Hoorn een overeenkomst gesloten over de 

ontwikkeling van het Pelmolenpad. De partijen hebben afgesproken om hier zo’n 

600 woningen te bouwen maar ook tevens de belangrijke parkeerlocatie voor de 

bezoekers aan de binnenstad op te heffen.  

En juist deze parkeerlocatie is zo belangrijk voor de bezoekers  en ondernemers van 

de binnenstad. De honderden parkeerplekken die nu beschikbaar zijn op het 

Pelmolenpad gaan dus verdwijnen. Niet gesproken wordt over de wijze waarop de 

bezoekers van onze stad straks hun auto kunnen parkeren. De afspraak was dat de 

parkeerplaatsen van het Pelmolenpad gaan verhuizen naar de nieuwe 

parkeergarage in stationsgebied noord. Deze zou eerst gerealiseerd worden, echter 

deze staat er nog niet! Ook is juist eerder de afspraak gemaakt dat er geen 

parkeerplaatsen zouden verdwijnen voordat er eerst nieuwe parkeerplaatsen 

worden bij geplaatst. Dit Linkse georiënteerde college wil natuurlijk dat we allemaal 

op de fiets naar de stad gaan maar dat is buiten alle realiteit om. Als Hoorn 

Koopstad van Westfriesland wil blijven zullen we er alles aan moeten doen om de 

bezoekers te faciliteren. Ondernemers maken zich zorgen dat bezoekers die met de 

auto naar de stad willen komen de binnenstad straks niet meer kunnen bereiken  

Wij hebben dan ook de volgende vragen: 

1. Hoeveel parkeerplekken komen er door de woningbouwplannen op het 

Pelmolenpad te vervallen? 



2. Gaat u de parkeerplekken die bij het Pelmolenpad komen te vervallen eerst 

elders teruggeplaatst alvorens u met de bouw van de woningen gaat 

beginnen en zo ja, waar en wanneer gaat dit plaatsvinden? 

3. Als het Pelmolenpad en het Stationsgebied ontwikkeld gaan worden, waar 

gaan de automobilisten dan straks parkeren? Is hier al een soort masterplan 

opgezet? 

4. Welke afspraken zijn er tot op heden met de Raad gemaakt over de bouw van 

de woningen op de locatie van het Pelmolenpad en stationsgebied in relatie 

tot de bouw van de noodzakelijke parkeergarage? Graag ontvangt onze fractie 

een overzicht van het vigerende beleid (huidige kaders). 

 

   

 

 


